
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 774
van ELISABETH MEULEMAN
datum: 29 augustus 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Tennis Vlaanderen  -  Uitwerking Code goede praktijk inplanting padelvelden

We volgen de overlastproblematiek rond padelvelden al een tijdje van nabij op. Zo 
dienden we al een voorstel van resolutie in die op 17 mei 2022 leidde tot een hoorzitting 
over de inplanting van padelvelden.

In die hoorzitting werd aangekondigd dat Tennis Vlaanderen een ‘code goede praktijk’ 
zou uitwerken waarin aandachtspunten en aanbevelingen zullen staan waar lokale 
besturen mee aan de slag kunnen. Dit alles met de bedoeling dat er geen overlast zou 
ontstaan door het verwezenlijken van padelvelden, ook bij het omturnen van 
tennisvelden naar padelvelden.

1. Is die code al gepubliceerd? Zo ja, waar? Zo niet, in welke fase zit het proces om tot 
de code te komen?

2. Werd de code al kenbaar gemaakt aan de lokale besturen? Of wat staat hieromtrent 
op til?

3. Hoeveel klachten over padeloverlast zijn bekend bij de minister en/of bij de 
padelmanager? Zijn hier evoluties in te vinden (meer of minder klachten)?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (774), Zuhal Demir (1091).

https://docs.vlaamsparlement.be/pfile?id=1743258
https://www.vlaamsparlement.be/nl/parlementair-werk/commissies/commissievergaderingen/1635463
https://www.vlaamsparlement.be/nl/parlementair-werk/commissies/commissievergaderingen/1635463


BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 774 van 29 augustus 2022
van ELISABETH MEULEMAN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


